
 

Zápis z ekotýmu dne 21. 3. 2017/18 

Přítomni: Glogarová, Moudrý, Kohutová, Goršanov, macháč, Musilová, 

Bařinková, Sosík, Kocián, Němec, Stahalík 

Omluveni: Mihál, Kolimárová, Pavlasová, Šipošová, Maternová 

Program: Beseda s vedoucí školní jídelny paní Salivarovou k tématu Šetrný 

spotřebitel. 

Dne 21. 3. měli členové ekotýmu besedu s vedoucí školní jídelny. Paní vedoucí 

nás seznámila s chodem jídelny, například uvedla, že vždy nakupuje velké  

balení – ekonomické a ekologické, od místních dodavatelů bere maso, pórek 

brala od farmáře, který ho ale bohužel kvůli ekonomice přestal pěstovat. Ryby 

má z velkokapacitních mrazáků, mléko z Kunína a nic nekupuje 

v supermarketech. 

Také nás seznámila se skladovacími předpisy a řekla nám, že každou surovinu 

skladuje zvlášť. Když zjistí, že nějaké potravině končí datum spotřeby, tak ji 

musí dát na jídelníček a že zbytky z oběda se odvážejí firmou a zbytky ze 

zpracování zeleniny se dávají do kompostu. Členové ekotýmu potom kladli 

dotazy ohledně školní jídelny/ např. proč se podávají houby, proč je tak často 

rybí filé, apod./ Paní Salivarová vysvětlila, co je to spotřební koš a uvedla 

některá nařízení, co má být často, co jen někdy na jídelníčku. Také nám řekla, 

že její líto, když děti něco vracejí a musejí se vyhazovat do zbytku drahá jídla, 

např. losos. Dověděli jsme se zajímavé věci. 

Zapsal: Jarek Sosík za ekotým  


